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Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§-a alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni
Dr. Csillag István gazdasági és közlekedési miniszternek :

Mennyi forrást von el az újÁFA törvény az uniós pályázatoktól ?

Tisztelt Miniszter Úr

A hatályba lépő ÁFA törvény , az uniós forrásokból finanszírozott projektek esetében, a korábbi
„O" kulcs helyett, az uniós támogatási rendszerre is 25 %-os kulcsot alkalmaz, valamint a
visszaigénylés szabályai is változnak, különösen az önkormányzatoknál, azzal, hogy az
önkormányzatok kikerülnek az ÁFA visszaigénylők sorából, valamint az uniós támogatási részre
vonatkozó ÁFA résszel arányosítva, csökkenteni kell a visszaigényelhető ÁFA-t. Az ÁFA
törvény változtatása a kedvezményezetteknek egyrészt többlet finanszírozást tesz szükségessé,
másrészt az ÁFA mentesség megvonása, az arányosítás miatt, tartós többletforrások biztosítását
teszi szükségessé, hiszen elő kell állítaniuk saját forrásból az uniós pénz ÁFA terhét .

Fenti helyzetből a következő kérdések adódnak :

1)

	

Kalkulálták-e az uniós projektek ÁFA -hatás többlet finanszírozási igényét?

2)

	

Kalkulálták-e az uniós projektek ÁFA -hatás többlet forrás igényét ?
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3)

	

Intézkedtek-e arról, hogy a többlet forrás igények miatt ne hiúsuljanak meg uniós
projektek? Ki fedezi a többletforrás szükségleteket ?

4)

	

Terveik-e, hogy a visszás ÁFA szabályokat rövid időn belül megszüntetik, vagy többet ér-
e a költségvetésnek az azokból származó, bizonytalan ÁFA.

Várom tisztelt válaszát !
Budapest, 2oo4 . január 27.
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